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Datum: 11 september 2024 
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis 
Samensteller: Joke van Zalingen 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo, Xandra v.d. Endt, Loura Raamsdonk, Coby Lammers, Margreet 
Beerhorst, Wilma Sprong, Henri Brendel, Anton Bijtenhoorn, Lobna Hourani, Rohin Mahtadi, Fatma 
Güdük, Henk van Goor. 
Afwezig: Klaas Terpstra, Thomas van Arendonk, Yvon van Rijn, Janice Sewraj. 
Als belangstellende is aanwezig: Miranda Okkerse 
 

1. Opening. 
       Margreet opent de vergadering en heet ons van harte welkom. 
 
2. Concept Visie Armoede en Schulden. 

Yvonne Pieete en Anne-Marleen Kool van Stroompwaarts geven een korte presentatie, 
waarbij gelegenheid is om vragen te stellen.  
De benaming visie is inmiddels gewijzigd in nota. (Opmerking uit Vlaardingen) 
Visie mag het heten als het langer dan 10 jaar geldigheid heeft. Sjoukje vraagt wat de 
deadline is voor het uitbrengen van een advies over deze nota door de AS van Maassluis. De 
tijd die we er voor krijgen blijkt beperkt te zijn. Margreet en Sjoukje buigen zich over een 
concept-advies en vragen de aanwezigen aanvullende vragen en opmerkingen per mail aan 
Sjoukje kenbaar te maken vóór 20 september a.s. 
 
Robin heeft haar buurvrouw Miranda Okkerse meegenomen die naar eigen zeggen 
ervaringsdeskundige is binnen de  armoede en schuldenproblematiek. Ze krijgt van Margreet 
het woord om zich voor te stellen.  
 

3. Mededelingen/Ingekomen stukken. 
a) Hoe gaat het met je? Een pilot van een informeel vragenrondje, met het doel de 

vergadering onthaast te beginnen. 
b) Terugblik kennismaking nieuwe burgemeester op 5 september j.l. 

Burgemeester Jack de Vries was op de hoogte van het werk en de resultaten door 
toedoen van de AS middels het hem toegestuurde jaarverslag.  Het was een 
ontspannen uurtje, waarin iedereen zijn zegje deed en de burgemeester 
geïnteresseerd luisterde. 
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c) Adreslijst. De meesten hebben geen bezwaar tegen het verspreiden van een 
adreslijst binnen de Adviesraad. Zij die wel bezwaar hebben tegen deze lijst met 
n.a.w. gegevens zijn bij Sjoukje bekend. 

d) Stand van zaken Inclusie. Naar aanleiding van het advies rond inclusieagenda, was er 
de vraag vanuit de AS: Komt er nog een evaluatie? Thessa gaat i.p.v. eind augustus 
pas aan het eind van het jaar weg en heeft de stand van zaken tot nu toe op een 
rijtje gezet. Dit document heeft de AS gekregen. 

e) Brief aan college naar aanleiding van het stopzetten subsidie door het  
jeugdeducatiefonds. 
Klaas heeft een reactie op papier gezet aan het college. We bespreken deze brief nu 
niet inhoudelijk omdat Klaas zelf afwezig is. Margreet benadrukt dat het de AS-leden 
vrijstaat om deze brief mede te ondertekenen, maar niet vanuit de Adviesraad. Het 
gaat hier om een uitvoeringszaak en er is slechts sprake van één signaal.  
 

4. Verslag vorige vergadering, 3 juli 2024. 
Er zijn geen op- of aanmerkingen, derhalve wordt het verslag goedgekeurd en gaat het op de 
website. 
 

5. Consultatieronde uitvoeringsprogramma’s beschermd wonen, maatschappelijke opvang, 
vrouwenopvang en woonzorgvisie voor aandachtsgroepen: reactie op partnerbijeenkomst 
d.d. 2 september, aan ons de vraag: zijn deze visies goed vertaald in de 
uitvoeringsprogramma’s?  En zijn er nog aanvullende aandachtspunten? 
Het was een goede opkomst, 5 leden van de Adviesraad waren aanwezig. Er wordt een 
verslag gemaakt door de betrokken beleidsmedewerker met daarin meegenomen de reacties 
van hen die bij deze bijeenkomst waren. We zullen kijken of onze inbreng in dit verslag 
voldoende is meegenomen.  
 

6. Werkbezoeken en cursussen/trainingen 
Henk heeft de lijst bekeken en gaat ermee aan de slag. Loura heeft contact met VPTZ, die 
graag een keer wil komen. Loura geeft haar aantekeningen door aan Henk. 
Stroomopwaarts heeft een netwerkbijeenkomst op 28 november. In het LeerWerkbedrijf 
volgt er een rondleiding , waarbij een presentatie gegeven wordt van alles wat SOW doet. 
Training gedragenbesluitvorming. Zou mogelijk zijn op zaterdag, omdat er rekening 
gehouden wordt met de werkende leden? Sjoukje stuurt een datumprikker rond.   
 

7. Wat verder ter tafel komt. 
Sjoukje en Margreet hebben gewerkt aan een nieuw algemeen reglement en huishoudelijk 
reglement. Hier stonden achterhaalde zaken in. Voor de drie adviesraden en voor de leden 
van de  commissie bezwaar en beroep is er 4 jaar geleden door de afdeling P&O een 
verordening geschreven waarin de rechten en plichten en o.a. de 
aanwezigheidsvergoedingen werd vastgesteld. Hierbij werd ervan uitgegaan dat de leden van 
de AS, de CRM en de MSR ‘decentrale politieke ambtsdragers’ zijn. De vraag is of dat klopt. 
Volgens de Koepel Adviesraden staat het elke gemeente vrij om de hoogte van een 
vergoeding voor de inzet van de leden te bepalen. Sjoukje heeft deze vraag voorgelegd aan 
het ministerie van BZK. 
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Joke is blij met de nieuwslezer die dit doet in makkelijke taal.  Henri meldt dat hij volgende 
week met Wilma naar de Focusgroep van  ROGplus gaat, om te horen wat er bij ROGpus 
speelt. Coby kaart de slechte ervaringen aan met Valys. Iets voor ROGplus? Xandra gaat 
volgende week dinsdag naar Rotterdam voor een regiodag  aanpak sexueel geweld. 
Coby stelt vragen over aankoop van de Vloot door de Gemeente. Zij hoopt op woningbouw 
met zorg. 
 

8. Sluiting. 
Margreet sluit de vergadering. 

 
 

 
       
Volgende vergaderingen op woensdag:       
 
23 oktober 2024 
11 december 2024      
                                                                     

 
 
 

 


